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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2024-11-05 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Lotta Reden   Kassör 

Elenor Bodin               

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg 

Christer Jansson    

Erik Hedstad      

 

Övriga deltagare 

Agenda     

- Mötets öppnande (LG)  

- Val av justerare (MU) 

- Föregående protokoll (PL) 

- Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, sept. bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden sedan senaste mötet st varav st nya till 

Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1528st varav 1318 (+2st) män och 210 (+0st) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo 

2025? Inget förslag, kanske barnledare för enduron.  

- Inköp av 4-hjuling samt hur det skall skötas tekniskt och säkerhetsmässigt. Ett 

dokument som signeras av de som tillåts använda/köra den måste tas fram. Ny 

maskin köpt. Skriva ihop regler för användandet, körkort m.m, förslag från NG. 

- LG har nycklarna till fyrhjulingen. Nyckelskåp införskaffas som sitter på annan 

plats i klubbhuset.   

- Bensinkort på macken Circle-K, hur skall vi få koll på dem som tankar och att det 

finns med i underlagen? Kort sökta och det blev ett cross samt ett endurokort. 

Nisse G och Bobby håller koll på dem. Kod mycket nära användare. 

- Smode vill ha ett möte angående hemsidan, Nisse har kontakten, se mail. Inget fel 

på hemsidan konstaterades efter fråga till styrelsen, ihopkoppling med FB önskas 

fortfarande. 
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-  

 

- Crosskommitté rapport (MM) 

- Möte om 2025 i torsdag vecka 46 annars inget nytt. 

 

 

- Endurokommitté rapport (NG) 

- Motionscup avsltas med sista tävlingen för den här säsongen, Kvällscup CJ 

meddelar datum för den. 

- Enduromöte 13/11. 

- GGN 2025 Göta depåtält, dryck o fika, förslag från EH. Styrelsen tycker det var en 

bra ide och Erik och Manne organiserar detta inför 2025. 

- Återställning S1. 10/11och 16/11, se Magnus U mail. Läggas ut på FB om 

arbetsdagar och vad man kan hjälpa till med. Korvgrillning, dryck o kaffe. 

- Ansöka om träningsområdena 1-3 i Svemo TA. L-G kontaktar Svemo Jonas 

Norberg ang. Miljörevisionsblankett som inte är anpassad för verksamhet utanför 

ordinarie motorområde. Ansökan beviljad och godkänd. 

- Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar. Ny port till garaget, Patrik 

har tagit mått och begär in offert. 

- Larm installerat. Kodnycklar till styrelsen samt information om larmet. 

- YA har ju kört på mast, kabelskåp samt grinden. Massor av samtal L-G med dem 

om åtgärder och försäkringar. Grinden är nu lagad och förstärkt. Vi kollar så YA 

låser bommen ordentligt, är missat några gånger. 

- Ny faktura från kommunen som inte kommit oss tillhanda, ej heller någon som 

helst specifikation. L-G mailat och Lotta har ringt om att få underlagen. Vi måste 

få klarhet i detta. Kommunen har dålig info om vad vi betalar för. 

- Vattenmätare avläst under trappa, Nr 1713. Förbrukning 241105 0147,0. 

- Kommunen har mailat om uppsägning av avtal på motorstadion. L-G har svarat 

och bestrider samt förkastar hela utskicket om avtalets uppsägning. Dessutom 

hänvisar inte underlaget till något avtal. Se separata mail mellan kommunen och 

styrelsen. Bokade möte 2024-11-11 och 2024-11-21 med kommunen gällande 

arrenden och avtal. 

- L-G har fått pärm från Kjell Rickling med viktiga dokument och gamla avtal. 

Dessa kommer nu att scannas in samt läggas i bankfacket. 

 

 

- Övriga frågor (LG)  

- Göta MS firar 75-år 2025, vi måste plocka ihop en organisationskommite till detta.   

Även se till att göra en folder med Götas historia likt den som vi hade vid vårt 60-års 

firande. Jag tog upp detta med mitt möte med Roger Ahlen o Kjell Rickling för en 

månad sedan. (när vi letade Götas gamla avtal m.m.) 

En tanke är att de som varit ordförande under dessa år tar fram underlag på de 

viktigaste händelserna tillsammans med nyckepersoner. Ex våra två VM, 

Novemberkåsan, enduro SM, Götapokalen, cross SM, crosskolan, m.m. 

- Förslag önskas från medlemmar, frågan läggs ut på FB. 

- LG tar hand om sammanställning mellan 60-75års jubileum. 

- Lotta och Linda klurar på hur vi ska fira klubbens 75 år. 
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- Reklamskylt för sponsorer 1000-2000kr. Ex 1000kr för namnet plus kostnader för 

tryck. (troligt 1250kr) Ingen logga bara text. Nisse skulle prata med MK Orion 

Micke Strandberg. Hög tid att dra igång direkt med detta. L-G Kollar med 

reklambyrån Egra för tryck. 

 

 

- Nästa möte (LG)  

 

2024-12-02, 18.30. 

 

 


